
 

Zápis z jednání VV duben 2022.docx  1/12 

Zápis z jednání VV ČF dne 26. 4. 2022 – 04/2022 

Lomnického 1705/5, Praha 4 

 
 
Přítomní:  Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Petr Galasovský, 

Tomáš Pacák, Michal Peterka, Jiří Dufek, Martin Musil 
 
Hosté:  Tomáš Frank, Jakub Furmánek, Jan Jirovský, Veronika Jelínková, 

Zuzana Svobodová, Roman Urbář 
 
Omluveni: Zdeněk Mlčoušek 
 
Ověřovatelé: Jiří Dufek, Petr Galasovský 
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková  
 
Zahájení: 9:31 
Ukončení: 16:20 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 03/2022 a programu jednání 04/2022 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Superfinále 2022 

5) Reprezentace 

6) Vývoj v politických záležitostech  

7) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 

8) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

9) Mezinárodní záležitosti 

10) Informace ze sekretariátu 

11) Valná hromada 2022 

12) Rozpočet 2022 a finanční stabilita 

13) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro sezónu 2023/2024 

14) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 

15) Programy podpory 

16) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

17) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2022/2023 

18) Návrh projektu 1. ligy žen na sezónu 2022/2023 

19) Plán práce VV a termíny jednání na sezónu 2022/2023 

20) Vyhodnocení aktuálního RP, aktualizace rozvojového plánu ČF na období 2022-2032 

21) Návrh úprav Legislativních předpisů 2022 

22) Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů a žen za sezónu 2020-2021 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích  
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41) Analýza stavu a vývoje florbalové infrastruktury za poslední období  

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 03/2022 a programu jednání 04/2022 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/04/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 03/22 

- schvaluje program jednání VV 04/22 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 04/22 J. Dufka a P. Galasovského 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

Usnesení č. 02/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

 

KEI – jednání proběhlo 20. 4. prezenčně; Vzhledem k nastalé ekonomické a politické situaci se 

KEI podrobně zabývala možnostmi vývoje rozpočtů v letech 2022-2025 a s tím spojenou diskusí o 

aktivním přístupu vedoucím ke zvýšení výnosů a samozřejmě hledala vhodný přístup ke snižování 

nákladové stránky od systémových úspor až po jednotlivosti. Rozpočet 2022 upravován na 

základě předběžných informací od NSA; diskuse o sazbě cestovného v souvislosti se zvyšováním 

cen PHM – komise připravuje systémový materiál.  

KEFAM – jednání proběhlo 28. 3. prezenčně; hlavními body jednání bylo vyhodnocení projektů 

elitních soutěží za uplynulou sezonu a finalizace projektů na sezonu 2022/2023; vypořádání 

připomínek a finalizace reglementů elitních soutěží; rozsáhlá debata v oblasti Superfinále florbalu 

2022 - aktuální stav příprav, poté otázka Superfinále jako atraktivního produktu v budoucnu. 

KRD – jednání proběhlo 6.4. v Praze; na jednání se řešilo: finalizace materiálu pro VV; vyhodnocení 

kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích; vyhodnocení absolvovaných seminářů celostátními 

rozhodčími a delegáty v sezóně 2021/2022 a případné sankce za neplnění povinností; potvrzení 

nominace rozhodčích a delegátů na utkání Superfinále a využití video systému při Superfinále; 

plánovaný dlouhodobý projekt Program vyhledávání a práce s talentovanými rozhodčími a diskuze k 

pilotnímu ročníku pro příští sezónu; vyhodnocení systému videorozhodčích v Livesport superlize – 
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drobné technické problémy, které budou řešeny s provozovatelem, manuál pro rozhodčí, jak divákům 

oznamovat výsledek jejich rozhodnutí. 

 

KVM – jednání proběhlo 12. 4. prezenčně; obsahem jednání byla práce s mládeží v regionech; 

důležité body z jednání VV ČF; výstup z oddílových dotazníků (oblast trenérů a trenérského 

vzdělávání); pokuty – povinnost za nesplnění trenérského vedení v regionálních soutěžích snížena 

ze 70% na 40% úroveň. Primárně je snaha, aby školení licence D a C probíhala prezenčně; 

doškolovací semináře – částečně webináře, termíny školení a jejich obsazenost; diskuse MČR 

starších žáků 2023; spolupráce KTM a KCM – diskuse se účastnil J. Jakoubek, což vedlo i 

k vyjasnění některých kolizí termínů. 

 

KR – jednání proběhlo 7. 4. online; obsahem jednání byly aktuální informace ohledně 

nadcházejících reprezentačních akcí (Kutná Hora U19 a WU19) a termínové listiny reprezentace 

(kvalifikace na MS mužů termín 24. - 27.5. v Itálii); reprezentace mužů – doplnění realizačního 

týmu a garant U23; u reprezentace žen složení realizačního týmu; připomínkování materiálů pro 

VV. 

 

KS – jednání proběhlo 4. 4. prezenčně; hlavními body byly materiály předkládané na dalším jednání 

VV; body plynoucí z plánu práce; připomínkování; KS nevyhověla žádosti oddílu BUTCHIS o výjimku 

a možnost vstoupit do CE soutěže juniorů přes neplnění podmínek (nedostatek vyškolených 

rozhodčích v letošní sezóně); reakce na rozhodnutí ORK v případu FbK TJ Svitavy. 

 

KŽ – jednání proběhlo 7. 4. prezenčně; obsahem jednání byla strategie s akčním plánem komise, 

diskuse nad problematikou ostatních témat – rovné příležitosti, sociopatologické jevy apod., 

připomínkování materiálů a běžná agenda komise. 

 

KRO – jednání proběhlo 5. 4. prezenčně; hlavními body jednání byly aktuální informace ohledně 

Komplexního programu podpory (přihlášené oddíly do PP3, výběrové schůzky); podrobná diskuse 

o jednotlivých cílech Rozvojového plánu českého florbalu (hodnocení efektivity nástrojů atd); 

připomínkování a příprava materiálů předkládaných pro nadcházející jednání VV. 

 

Dále byly předloženy ústní zprávy z účasti na RVV. 

 

14. 3. se RVV HK a PA zúčastnil J. Dufek v Hradci Králové; drobný nedostatek 1 omluvená účast až 

na jednání, 1 materiál předkládaný na poslední chvíli (aktualizace rozpočtu), nicméně diskuse věcná, 

atmosféra jednání velmi příjemná; nevhodně zvolené místo v restauraci bez samostatného salonku, 

dostupnost však výborná. 

 

12. 4. se RVV JM a ZL zúčastnil P. Musil; Jednání zhodnotil jako neformální, ale obsahově celkem 

věcné; doporučil použít projektor pro lepší prezentaci materiálů. Odpovídal na dotazy RVV – finance 

od NSA a z toho plynoucí dopady na regionální rozpočty. Následovala diskuze RVV ohledně 

disciplinárního řízení za neoprávněné starty v regionálních soutěžích. 
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D. Novák a P. Musil v krátkosti informovali o probíhajících KVH. 

 

Usnesení č. 03/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí ústní zprávy členů VV z RVV 

- bere na vědomí informace o probíhajících KVH 

 

 

AD 4) Superfinále 2022 

 

Členové VV diskutovali a hodnotili proběhlé SFF 2022. R. Urbář zhodnotil stav složitých příprav 

nejen z ohledu covidových opatření, ale i průběžně se vyvíjející termínové listiny Extraligy hokeje; 

informoval o navýšení nákladů plynoucích z aktuální situace (energie a s tím spojené služby) – 

nutnost vlastní dřevěné podlahy pod pokládaný povrch; část pořadatelského týmu poprvé a tedy 

bez zkušeností pořádání akce v O2 aréně; složitější ticketing se 2 společnostmi; komunikace 

ohledně VIP hostů; zhodnotil i průběh oslav 30 let florbalu včetně ocenění 12 osobností; projekt 

udržitelnosti; spolupráce s Nadací ČOV – přes 40 dětí, které měli zájem o SFF.  

Velmi kladně hodnotil přítomnost velkého počtu významných hostů z řad regionální a celostátní 

politické reprezentace ČR a významných partnerů . Uvedl i drobný výstup z dotazníků – kde 

respondenti kladně hodnotili atmosféru a sportovní zážitek z celého superfinálového dne. 

 

Svůj pohled přednesl T. Pacák, hodnotil velice kladně v mnoha směrech. D. Novák informoval o 

velmi kladné zpětné vazbě ze strany mnoha politiků, kteří se SFF účastnili včetně předsedy NSA. 

P. Musil zmínil velký přesah v mnoha oblastech. Možná by doporučil přípravu moderátora a režie 

na situace, kdy probíhá posuzování situace videorozhodčím. Později sledoval i TV záznam 

ženského zápasu, kdy ve 3. třetině bylo mnoho výpadků signálu obrazu, což poškozovalo divácký 

zážitek.  

 

M. Peterka se dotázal na způsob řešení usazování zvaných  lidí. Současně poukázal na fakt, že by 

bylo vhodné využívat přítomnost těchto důležitých lidí a předat si k tomu informace. J. Dufek 

přinesl regionální postřeh v možnosti propojit se při této akci s politickou reprezentací ČR v 

regionech, kterou aktuálně využil. Připomněl, že je nutné tuto akci námi v tomto směru aktivně 

využívat a byl krátce diskutován nutný aktivní přístup našich regionů na vytěžení této akce. 

 

Dále členové VV diskutovali nad problematikou použití videorozhodčího v zápase mužů. 

Problematika je obsáhlá, technicky náročná a je potřeba se poučit ze zkušeností do budoucna, 

případně upravit prováděcí předpis.  

 

Usnesení č. 04/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí hodnocení SFF 2022 

- ukládá předložit členům VV aktualizaci nastavení systému pro 

užívání videorozhodčího před školeními rozhodčích 
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zodpovídají:  P. Galasovský Termín: 27. 05. 2022 
 

 

AD 5) Reprezentace 

 

V. Culka za KR navrhl VV ke vzetí na vědomí členy RT žen a členy RT mužů. Dále předložil ke 

schválení aktuální termínové listiny týmu juniorek pro rok 2022. Mezi členy VV proběhla diskuse k 

nevhodnému prohlášení L. Procházky v rámci médií k reprezentaci a kvalitě domácí soutěže. 

 

Usnesení č. 05/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí členy RT žen  

- bere na vědomí členy RT mužů 

- schvaluje Termínovou listinu týmu juniorek pro rok 2022 

 

 

AD 6) Vývoj v politických záležitostech  

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Seznámil členy VV s průběhem schůzky 

s předsedou NSA, kterou absolvoval společně s T. Frankem na téma vyúčtování dotací 2021 a 

výhled podpory v roce 2022. Plán rozdělení financí pro svazy v roce 2022 je dle předsedy F. 

Neussera realizovatelný v objemu cca 95 % výše roku 2021. Byl diskutován rozpor mezi schválenou 

podporou v rozpočtu ČR a vysvětleno informací, že budou do tohoto programu podpory převedeny 

nevyčerpané finance 2021 tak, aby celková podpora svazů v roce 2022 byla cca. 95% roku 

předchozího. Přímý dopad na výši dotace pro ČF bude mít přidělená alokace pro kolektivní 

neolympijské sporty a také na „obhajobě“ dat v rámci této skupiny. Odhad termínu rozdělení financí 

pro svazy je v průběhu května. ČF nemá v tuto chvíli problémy s cashflow, jako některé jiné 

sportovní svazy. Toto je díky schopnosti řídit finance s několikaletým přesahem a důsledným 

plánováním svých aktivit viz. diskuse o přístupu k financím v letech 2022-2025. Za strukturu 

financování byl ČF od předsedy NSA pochválen.   

T. Frank krátce poreferoval o plánech investičních dotačních programů NSA, kdy není pro rok 2022 

v plánu program na provoz a opravu sportovních zařízení. Další úpravy investičních programů NSA 

budou stále průběžně probíhat, ale bližší informace nejsou zatím známy. 

 

Usnesení č. 06/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace ze schůzky s předsedou NSA 

 

 

AD 7) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 

 

P. Musil za KRO předložil v krátké prezentaci témata jednání Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a 

všech RVV s prezidentem a VV ČF v červnu 2022. Členové VV připravený program prošli. 
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Usnesení č. 07/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí témata jednání Setkání hejtmanů jednotlivých 

krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF v červnu 2022 

 

 

AD 8) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

 

J. Dufek za KS předložil finální podobu materiálu Návrh termínové listiny ligových a pohárových 

soutěží 2022/2023. Představil  řešení, které vzniklo domluvou mezi oblastí elitních soutěží a 

reprezentace. Po krátké diskusi členové VV poukázali na nutnost strategičtějšího materiálu pro 

potřeby vymezení mantinelů elitních soutěží a reprezentace 

 

Usnesení č. 08/04/22: VV ČF 
- schvaluje finální podobu materiálu Návrh termínové listiny ligových a 

pohárových soutěží 2022/2023 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

zodpovídají: J. Dufek  Termín: 06. 05.2022 

 

- ukládá vytvořit společný materiál KR a KEFAM pro potřeby práce 

s termínovou listinou 

zodpovídají: V. Culka a T. Pacák Termín: 14.10.2022 

 

 

AD 9) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace o mezinárodních záležitostech. T. Frank zopakoval informaci 

o vyřešení pořádání MS juniorek, které se nakonec bude konat v Polsku v zářijovém termínu. Dále 

poukázal na ukotvení kvalifikací na MS mužů 2022. V příštím týdnu proběhne setkání k H/A 

konceptu Champions Cupu a informoval, že byla podepsána smlouva o spolupráci na pokračování 

projektu EFT do roku 2025 mezi Českem, Švédskem, Finskem a Švýcarskem. Závěrem T. Frank 

poukázal na fakt, že některé země řeší pokračování diskuse a posunu kolem nastavení Future 

Floorball. 

 

Usnesení č. 09/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

 

 

AD 10) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Informoval o snaze zhodnotit rezervní 

prostředky v rámci pravidel dané Dlouhodobou finanční strategií. Aktuálně došlo ke splacení 

investice do státních dluhopisů z podzimu 2021 ve výši 12 mil. Kč. Současně informoval, že stejný 

objem bude nyní investován opět do státních dluhopisů se splatností v září 2022. 
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J. Furmánek informoval členy VV o postupném spuštění fází elektronizace programů podpory v 

rámci příslušného modulu ve FIS a navázané automatizace vyplácení financí a jejich účtování. 

Tento krok by měl zpřehlednit a zjednodušit celou agendu administrace programů podpory ze 

strany ČF i oddílů a přinést přehledné prostředí a informace na jednom místě. 

 

Usnesení č. 10/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o nákupu státních dluhopisů v hodnotě 

12 mil. Kč se splatností v září 2022  

- bere na vědomí informace o postupném spuštění fází elektronizace 

programů podpory ve FISu 

 

 

AD 11) Valná hromada 2022  

  

T. Frank předložil členům VV návrh Programu 24. valné hromady. Členové VV byli s návrhem 

programu blíže seznámeni, ale nebyla k němu žádná diskuse.  

D. Novák předložil Návrh revize stanov, která bude předložena ke schválení na 24. valné hromadě. 

Jedná se o úkol, kterým VV zavázalo usnesení z VH 2021. Cílem úpravy bylo sjednocení délky 

mandátů v případě kooptace či odstoupení. 

Společně pak členy VV informovali, že na další jednání VV bude předložena zpráva o činnosti a 

ekonomická zpráva, která bude následně předložena delegátům VH. Členové VV se pak dotazovali 

na nastavení předložení písemné zprávy od ORK, AK a DK. Po krátké diskusi se členové 

jednomyslně shodli, že by byli rádi, aby byl zaveden jednotný přístup a zprávy ze všech komisí byly 

písemně zpracovány a staly se součástí podkladů pro VH.  

 

Usnesení č. 11/04/22: VV ČF 

- schvaluje Program 24. valné hromady 

- bere na vědomí Návrh revize stanov 

- ukládá předložení ekonomické zprávy pro VH  

zodpovídají: D. Novák Termín: 16. 05.2022 

 

- Schvaluje jednotný přístup k podkladům na VH a ukládá předložení 

zpráv za AK, DK a ORK na jednání VV 05-2022 

zodpovídají: D. Novák a T. Frank Termín: 16. 05.2022 

 

 

AD 12) Rozpočet 2022 a finanční stabilita 

 

T. Frank představil finanční projekci na období 2022 - 2025, která zahrnuje aktuální negativní vlivy 

– sníženou státní podporu, dopady zvýšené inflace a budoucí inflační dopady a valorizace. Na 

základě toho členové VV diskutovali, jaká by měla být reakce. V rámci diskuse se došlo k potřebě 

rozebrat jak nákladovou, tak částečně výnosovou stranu, přičemž na výnosové straně je hlavní 

potenciál ve vlastních zdrojích a pak částečně v marketingu. Tam může být viditelný dopad spíše v 
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horizontu 2-3 let. Dále byly diskutovány priority a kroky vedoucí k udržení finanční stability ve 

střednědobém horizontu. Závěrem se členové shodli, že všechny kroky by měly směřovat 

k vyrovnanému rozpočtu v horizontu 2 let. 

 

D. Novák za KEI předložil aktualizaci provozních, regionálních a projektových rozpočtů 2022. T. 

Frank blíže představil řešení aktualizace provozních rozpočtů, která byla negativně ovlivněna ve výši 

cca 8 mil. Kč vzhledem k růstu cen a předpokládané snížené státní dotaci. Podařilo se najít úspory 

a naplánovat výnosy tak, aby tento dopad byl minimální. Nicméně bylo nutné již řešit některá 

systémová opatření, ale i hledat úspory průřezově. Protože není známa přesná výše státní podpory, 

tak se členové VV domluvili, že v případě, že by reálná výše státní podpory nezpůsobila schodek 

rozpočtu vyšší něž 15 mil. Kč, zůstane tento rozpočet jako finální. Pokud by následoval vyšší propad 

financí od NSA, bude nutné aktivně reagovat co nejdříve. 

 

Následně T. Frank seznámil členy VV s aktualizací regionálních a projektových rozpočtů. 

 

Usnesení č. 12/04/22: VV ČF 

- schvaluje aktualizaci provozních rozpočtů 2022 

- schvaluje aktualizaci projektových rozpočtů 2022 

- bere na vědomí aktualizaci regionálních rozpočtů 2022 

- bere na vědomí informace o současném stavu finanční stability 

- ukládá předložit strategie k vyrovnanému rozpočtu nejpozději pro 

rok 2024 

zodpovídají: D. Novák Termín: 12. 09.2022 

 

 

AD 13) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro sezónu 2023/2024 

 

L. Dolejš za KVM předložil po připomínkování aktualizovaný Návrh úpravy povinnosti oddílů mít 

mládežnická družstva pro sezónu 2023/2024. K materiálu nebyla diskuse. 

 

Usnesení č. 13/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný Návrh úpravy 

povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro sezónu 2023/2024 

- ukládá finalizovat materiál 

zodpovídají: L. Dolejš  Termín: 16. 05. 2022 

 

 

AD 14) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 

 

L. Dolejš za KVM předložil po připomínkování aktualizovaný Návrh změn a doplňků směrnice a 

kritérií získávání trenérských licencí. K materiálu nebyla diskuse. 

 

  



 

Zápis z jednání VV duben 2022.docx  9/12 

Usnesení č. 14/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný Návrh změn a 

doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí  

- ukládá finalizovat materiál 

zodpovídají: L. Dolejš  Termín: 16. 05. 2022 

 

 

AD 15) Programy podpory 

 

P. Musil za KRO předložil finální podobu materiálu Přehled komplexní struktury programů podpory, 

jejich hodnocení a návrh vývoje mimo Komplexní program. 

 

Usnesení č. 15/04/22: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Přehled komplexní struktury 

programů podpory, jejich hodnocení a návrh vývoje mimo 

Komplexní program 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

zodpovídají:  P. Musil Termín: 06. 05. 2022 
 
 

AD 16) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 
 

T. Pacák za KEFAM předložil finální podobu materiálu Návrh na úpravy reglementů Livesport 

Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů. Byla diskutována problematika povinného odběru vstupenek 

na SFF pro superligové a extraligové oddíly. Členové VV se shodli, že bez vypracování analýzy 

dopadu zrušení povinného odběru vstupenek na SFF tento krok nechtějí schvalovat. 

 

Usnesení č. 16/04/22: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu reglementů Livesport Superligy 

a Extraligy žen s úpravou ponechání povinného odběru vstupenek 

pro superligové a extraligové oddíly a s tím spojených možností 

prezentace a spolupráce oddílů na soutěži 

- schvaluje finální podobu reglementu 1. ligy mužů 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

zodpovídají:  T. Pacák  Termín: 06. 05. 2022 

 

- ukládá vypracovat analýzu dopadu zrušení povinného odběru 

vstupenek na SFF pro Superligové a Extraligové oddíly 

zodpovídají:  R. Urbář  Termín: 14. 11. 2022 
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AD 17) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 

2022/2023 

 

T. Pacák za KEFAM předložil finální podobu materiálu Návrh znění projektu Livesport Superligy, 

Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2022/2023. K materiálům už nebyla diskuse a byly tak rovnou 

schváleny. 

 

Usnesení č. 17/04/22: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Návrh znění projektu Livesport 

Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2022/2023 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

zodpovídají:  T. Pacák  Termín: 06. 05. 2022 

 

 

AD 18) Návrh projektu 1. ligy žen 2022/2023 

 

J. Dufek předložil za KS finální podobu materiálu Návrh projektu 1. ligy žen 2022/2023. K materiálu 

už nebyla diskuse a byl tak rovnou schválen. 

 

 

Usnesení č. 18/04/22: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Návrh projektu 1. ligy žen 

2022/2023 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

zodpovídají:  J. Dufek Termín: 30. 06. 2022 

 

 

AD 19) Plán práce VV a termíny jednání na sezónu 2022/2023 

 

D. Novák předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Plán práce VV a termíny jednání na 

sezónu 2022/2023 včetně termínů jednání VV v tomto období. Vzhledem k tomu, že k materiálu 

nebyly připomínky, bylo možné materiál schválit. 

 

Usnesení č. 19/04/22: VV ČF 

- schvaluje navržené termíny jednání VV na sezónu 2022/2023 

- schvaluje materiál Plán práce VV na sezónu 2022/2023 

 

 

AD 20) Vyhodnocení aktuálního RP, aktualizace rozvojového plánu ČF na období 2022–2032 

 

D. Novák a členové VV pokračovali v diskusi nad vyhodnocením aktuálního RP a nad jeho 

aktualizací na období 2022–2032. Finální podoba vyhodnocení a aktualizace RP bude předložena 

ke schválení na květnovém jednání VV a bude následně součástí podkladů pro delegáty na VH. 
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Usnesení č. 20/04/22: VV ČF 

- ukládá finalizovat vyhodnocení RP 2020 – 2030 jednotlivými 

odpovědnými osobami 

- ukládá finalizovat aktualizaci RP na období 2022-2032 

zodpovídají: všichni předsedové Termín: 16. 05. 2022 

 

 

AD 21) Návrh úprav Legislativních předpisů 2022 

 

J. Furmánek za sekretariát předložil Návrh úprav legislativních předpisů 2022. Seznámil členy VV 

s obsahem, kdy první část materiálů se týká spíše obecných upřesnění a doplnění z praxe. Druhá 

část úprav se týkala Statutu ORK a odvolacího řádu, který předložila samotná ORK. Třetí část byla 

věnována úpravám v soutěžním řádu. Poslední, čtvrtá část pak úpravám v disciplinárním řádu.  

Proběhla krátká diskuse nad návrhem ORK, zda významně navýšit cenu za odvolání a zda to 

nepovede k nižší dostupnosti opravných mechanismů pro členy hnutí. 

U disciplinárního řádu proběhla diskuse, zda vzhledem k úpravě pravidel florbalu upravit 

v navrženém směru celý disciplinární řád tak, aby každá ČK neznamenala automaticky disciplinární 

řízení. Na tomto směru se členové VV shodli. 

 

Usnesení č. 21/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí předložený Návrh úprav legislativních předpisů 

2022 

- bere na vědomí směr řešení úpravy Disciplinárního řádu 

- ukládá připomínkovat materiály  

zodpovídají: všichni předsedové Termín: 16. 05. 2022 

 

 

AD 22) Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů a žen za sezónu 2021-2022 

  

T. Frank předložil návrh na vyplacení odměn pro vítěze nevyšší soutěže mužů a žen za sezónu 

2021-2022. 

  

Usnesení č. 22/04/22: VV ČF 

- schvaluje vítězi Livesport Superligy, oddílu Florbal MB, odměnu za 

vítězství v soutěži ve výši 160 000,- Kč v souladu s Projektem 

Livesport Superligy, schváleným usnesením VV ČF č. 12/05/21 

- schvaluje vítězi Extraligy žen, oddílu FBC Ostrava, odměnu za 

vítězství v soutěži ve výši 120 000,- Kč v souladu s Projektem 

Extraligy žen, schváleným usnesením VV ČF č. 12/05/21 
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Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích  

P. Galasovský za KRD předložil materiál Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení vyšší prestiže 

rozhodčích. Krátce v rámci jednání představil. 

Usnesení č. 41/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení 

vyšší prestiže rozhodčích 

 

 

AD 41) Analýza stavu a vývoje florbalové infrastruktury za poslední období 

 

D. Novák za KEI předložil materiál Analýza stavu a vývoje florbalové infrastruktury za poslední 

období a informoval členy VV, že je domluveno pokračování spolupráce na projektu jak s ostatními 

sporty, tak dodavatelskou firmou. 

 

Usnesení č. 42/04/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Analýza stavu a vývoje florbalové 

infrastruktury za poslední období 


